
 
 

Schriftelijke vraag: 
 
Vraagnummer: S- 646 (2023-026004) 
 
Datum indiening:  24 april 2023  
 
Onderwerp:  Voortgang afwegingskader windenergie in Overbetuwe 
 
Naam indiener: Aad Noordermeer en Henk Mulder 
 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding: 
Op 20 september 2022 heeft de raad een motie ‘vervolgproces Windpark Midden Betuwe’ 
aangenomen. In de motie verzoekt de raad het college om: 

• een afwegingskader op te stellen voor de mogelijkheden van windenergie in het  
betrokken gebied, met voldoende ruimte voor participatie van inwoners en (mogelijke)  
initiatiefnemers 

• over dit procesvoorstel ook in overleg te gaan met de gemeente Neder-Betuwe om te  
bezien of de samenwerking tussen Neder-Betuwe en Overbetuwe hierbij in stand kan  
blijven. 
 
Op 18 oktober 2022 heeft u via een memo/tic de raad geïnformeerd over brieven aan een aantal 
betrokkenen bij de plannen voor windpark Midden-Betuwe, over herijking van het ruimtelijk 
beleidskader wind. 
 
In januari 2023 heeft de raad een afschrift gekregen van een brief van Maatschap Betuwemolen aan 
Gedeputeerde Staten met het verzoek tot het terughalen van de bevoegdheid windturbines Neder-
Betuwe en Overbetuwe. 
 
In maart 2023 heeft de raad van inwoners een aantal brieven gekregen over plannen voor de 
plaatsing van windmolens aan de Kuilsestraat te Herveld. 
 
Op 19 april 2023 zijn twee onderzoeken gepubliceerd over de effecten van afstandsnormen voor 
windturbines op land, met naar aanleiding daarvan een bericht van de Vereniging Nederlandse 
Gemeenten (VNG)1. Daarbij geeft de VNG aan dat het concept-plan-mileueffectrapportage en de 
ontwerp-Algemene Maatregel van Bestuur rond de zomer van 2023 voor consultatie ter inzage zullen 
worden gelegd en dat naar verwachting de nieuwe landelijke milieunormen begin 2024 in werking 
treden.  
 
Onze vragen. 
 

1. Kan het college de raad in het openbaar (via beantwoording van deze vragen, het vragen half 
uur informatiememo’s of een informatiebijeenkomst) bijpraten over de ontwikkelingen sinds 
september 2022 en wat die kunnen betekenen voor lopende projecten? Zo ja, welke vorm 
heeft de voorkeur van het college en waarom? Wanneer zou wat betreft het college een goed 
moment zijn? 
 

2. Welke mogelijkheden ziet het college op basis van de op 19 april jl. gepubliceerde 
onderzoeken om – aansluitend bij de brieven van 18 oktober 2022 – “niet te wachten op de 
landelijke concept-normen, maar te werken met voorgestelde concept-normen” en wat 
betekent dit voor het vervolg proces in 2023? Wanneer verwacht het college duidelijkheid te 
kunnen geven over de aanpak om samen met inwoners organisaties, initiatiefnemers, 
medeoverheden en andere betrokkenen hier verdere stappen in zetten? 

 
1 https://vng.nl/nieuws/effecten-van-afstandsnormen-windturbines-op-land-onderzocht  

https://vng.nl/nieuws/effecten-van-afstandsnormen-windturbines-op-land-onderzocht


  
 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
 
Aad Noordermeer, Burgerbelangen OverBetuwe (BOB) 
Henk Mulder, CDA Overbetuwe 
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